



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

檔案編號 : BEL/CH/2021/06/049N

日期 : 2021年6月2日

致: 寶翠園各住戶
由: 寶翠會

會所兒童遊戲室重新開放 (第四波新型冠狀病毒) - 第五階段

茲通知各住戶, 因應政府就疫情最新評估及持續檢視康樂及文化事務署就重開各類設施之安排, 寶翠會將於 **2021年6月3日(星期四)**起重新開放兒童遊戲室。

另外, 為降低感染和傳播 2019 冠狀病毒病的風險, 兒童遊戲室將會採取**特別措施**, 包括調整開放時間、入場人數上限及加強清潔措施等, 於抗疫期間, 會所兒童遊戲室之特別開放安排詳情如下:

特別開放時間表 (早上 8 時至晚上 8 時)	
開放時間	清潔及消毒時間
1. 早上 8 時 - 早上 9 時 30 分	早上 9 時 30 分 - 早上 10 時 30 分
2. 早上 10 時 30 分 - 中午 12 時	中午 12 時 - 下午 1 時
3. 下午 1 時 - 下午 2 時 30 分	下午 2 時 30 分 - 下午 3 時 30 分
4. 下午 3 時 30 分 - 下午 5 時	下午 5 時 - 下午 6 時
5. 下午 6 時 - 晚上 8 時	晚上 8 時 - 晚上 9 時

特別預防措施及安排

- 兒童遊戲室每節開放時間為 **1.5 小時**;
- 為了有效控制使用人數, 如需使用兒童遊戲室**必須預先預約**。使用兒童遊戲室之人數**上限為 15 人, 包括成人及兒童**;
- 業戶**可提前 7 日預約**欲使用兒童遊戲室之時段, 透過**致電**會所接待處 2542 7228 或**親臨**會所接待處預約;
- 每個業戶單位**每日每次不可連續預約兩個時段**;
- 業戶**必須準時到達**兒童遊戲室, 而已預留之時段, **只會保留 5 分鐘, 逾時當作取消**。如逾時出席, 會所將保留取消有關已預留時段之權利, 並重新開放予其他現場未有預約之業戶使用;
- 每個業戶單位每節最多只可攜帶 3 位兒童**使用兒童遊戲室;
- 在兒童遊戲室內**必須時刻佩戴口罩**;
- 在使用遊樂設施之前後, 請使用酒精搓手液消毒雙手, 以確保小朋友保持手部衛生;
- 凡進入兒童遊戲室範圍內, **必須時刻穿着襪子**;
- 在兒童遊戲室內**嚴禁飲食**。

備註:

- 由即日開始, 歡迎業戶預留兒童遊戲室重開首日(即: 6月3日)之時段。

為確保各使用會所設施人士健康著想及減少病毒傳播的風險, 會所將採取以下特別安排:

- (1) 透過放置於 L10 近會所接待處之體溫檢測儀量度體溫, 如出現發燒(即攝氏 37.4 度或以上)徵狀, 寶翠會將拒絕有關人士進入及使用會所設施;
- (2) 於會所接待處登記其姓名、聯絡電話、到訪日期及時間或掃瞄張貼於會所範圍內之寶翠會「安心出行」二維碼, 並須於會所職員要求時, 出示其掃瞄記錄;

如有任何查詢, 歡迎致電 2542 7238 與管理處職員或 2542 7228 與會所職員聯絡。

AY/kc

此通告張貼至另行通知。





寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref : BEL/CH/2021/06/049N
Date : 2 June 2021

To : All Residents of The Belcher's
From: The Belcher's Club

Re-opening of Clubhouse Children's World (4th Wave of Covid-19) – Phase 5

Reference is made to the latest review of COVID-19 situation and continuously monitoring the updated facility re-opening arrangement by Leisure and Cultural Services Department (LCSD), we would notify that Children's World of The Belcher's Club will be re-opened **from 3 June 2021 (Thursday)**.

To minimize the risk of contracting and spreading COVID-19, infection control measures will be taken at the Children's World, such as adjusting opening hours and capacity as well as enhancing the cleaning times. Please refer to the following is the **special opening arrangement** of Clubhouse Children's World to be enforced under the COVID-19 situation:

Special Schedule of Opening Arrangement (Opening Hours: 0800 -2000)

<u>Opening Session</u>		<u>Cleaning & Densification Session</u>
1.	8:00 am – 9:30 am	9:30 am – 10:30 am
2.	10:30 am – 12:00 nn	12:00nn – 1:00 pm
3.	1:00 pm – 2:30 pm	2:30 pm – 3:30 pm
4.	3:30 pm – 5:00 pm	5:00 pm – 6:00 pm
5.	6:00 pm – 8:00 pm	8:00 pm – 9:00 pm

Special Preventive Arrangement and Measures

1. Duration of each opening session: **1.5 hours**;
2. **Reservation** is required due to limited capacity and strictly control on number of users. Capacity limitation: **Maximum 15 persons per session (including adults and children)**;
3. **Maximum 7 days advance reservation** can be made **by phone** at 2542 7228 or **in person** at the Clubhouse Reception;
4. **No booking can be made for 2 (two) consecutive sessions on each unit per day**;
5. Residents should arrive at Children's World **ON TIME**. Reserved playroom sessions are **held for a maximum of 5 minutes from the reservation time**. Clubhouse reserved the rights to **cancel those sessions and release for other walk-in residents**;
6. **Maximum 3 (three) children** are allowed **from each unit each session**;
7. Masks must be worn at all times;
8. Use alcohol-based handrub and perform hand hygiene for the children before and after using play facilities;
9. **Wear socks at all times** when entering in Children's World;
10. **No eating and drinking** is allowed in Children's World.

Remarks:

- **Residents are welcomed to make their reservation of using Children's World with immediate effect.**

To ensure the health for those who using the Clubhouse facilities and minimize the risk of potential spread of the virus, we will adopt the following arrangements:

- (1) Measure the body temperature by the thermographic camera placing near the Clubhouse Reception at L10. In case of fever (i.e. 37.4°C or above), The Belcher's Club will refuse the residents to enter and use the clubhouse facilities;
- (2) Residents are required to use the **Leave Home Safe app and scan the QR codes** posted at the entrance of Children's World to record their visit OR to **register their names, contact number and the date and time of the visit at clubhouse reception counter**.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Management Office Staff at 2542 7238 or Clubhouse Staff at 2542 7228.

/kc

Notice post until further notice.

